
PROTOKoI, Nr XLWI/2014
z Sesji Rady Gminv Rvbno odbytej w dniu 24 wrzejnia 20l4 rokuw Sali Korferencyineil

i;;;il;;,;;,Jil!;r#:f ;l"J"lJl'":;"U:fi T.y8'J,Tr;
Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, ztxonczono o godz.14:10
Stan osobowy Rady - l5 Radnych.

W obradach zgodnie z Iistq obecnosci uczesrniczylo l3 Radnvch
- Iisra obecnosci stano\ai zalqcznik do prolokolu.
Nieobecni: pani Elzbieta Jgd.zejewska, pan Leszek Zakrzewski
Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

l.?an.Edmund Ligman _ Wdjl Cminy

i l:,Yl:q:3. *.:oowski - Ser,rlrarz cminy
j I:l'_zdzrslay: Kanicz _ Skarbnik Gminy
4.ran lomasz Wggeynowski Radny powiatu Dzialdowskiego). Mleszkancy. w liczbie - 6
- listy obecnojci stanowiq zal4cznik do protokolu.

Ad.ri2.

Otwarcie sesji i shvierdzeni€ prawomocnosci obrad.

pbrady XLVII sesji Rady cminy 
lfbno otworzyl. o godz. 10:00 pan Marian Ligmanreewodnrczqcy Radl Cmin1. pouiral. wwysk ich. ou.""-y"r, N^iap"il'srlrrerdzil. ze posprawdzeniu listy obecnoSci. na sali zr

uo pooeJmowanra pra*o,no"nr"r, u"t riXlluie 
sil l3 Radnych' co stanorni ku orum niezbgdne

Ad,3. Ustalenie porz4dku obrad.l Otwarcie sesji.
2, Stwierdzenie prawomocDojci obrad.
J, Ustalenie porz4dku obrad.

!. f,3-je"ie,n"otoLotu z XLVI sesji Rady cminy Rlbno.
J. JprawozdaDie z dziatalDosci miedz
e. noa.;e"i".*r,n"r,n-'n'"i;;;;j;;ff:rfiyi[f. wdjra Gminv R; bno.

1]zmrany 
wreloterniej prognozy Finansowej na lata 2014_2020-r) zmran w budzecie Cminy Rybno na 20t4iok,

3"Hff;1;;t"0, "a 
obci4zenie sluzebnosci4 przesylu nieruchomosci stanowi4cej wlasnos6

?rfl;,^,yr;t;::W,"a 
zwarcie kotejnych um6w dzierzawy po umowach zawartych na czas

3,#5;;"""0t "a 
obci42enie sluzebnoici4 przesylu nieruchomosci stanowiqcei wlasnosi

7. Wolne wnioski i zapvtania-
8. Zamkniecie obrad-



Przewodnicz4cy przedstawil porz4dek obrad, kieruj4c zap)tanie o propozycjE zmiany

oorzadku obrad.
W sprawie zmiany porz4dku obrad glos zabnli:
W6jt Gminy Pan Edmund Ligman wni6sl o wprowadzenie do porz4dku w pkt.6

2 projekt6w uchwal w spmwie:
I )- ppkt 6 - wymzenia zgody na sprzeda2 nieruchomoSci
2)- ppkt 7 - ptzyjqcia do realizacji w drodze wsp6ldzialania z powiatem Dzialdowskim
wykonania zadania pn. ,,Przebudowa dr6g gminnych Nr 185065N i 185066N miejscowoSci .

Nastgpnie Pan Marian Ligman - PEewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porzqdek

obrad:
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radtrych w obecnosci
13 Radnych, jednoglosnie 13 glosami ,,2a" przyj9la porz4dek obrad
xLvII sesji Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu prawomocnosci obrad i
przedstawieniu porz4dku obrad oraz jego zmian, co stanowilo w pkt 6:
ppkt 6 i ppkr 7. po zmianach jest nastgpuj4c):
4, PrryjQcie protokolu z XLVI s€sji Rady Gminy Rybno.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci miQdzysesyjnej Wdjta Gminy Rybno,
6. Podjpcie uchwal w nast?pujqcych sprawrch:
l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2020,
2) zrnian w budzecie cminy Rybno na 2014 rok,
3) wyrdzenia zgody na obci4zenie sluzebnoici4 przesylu nieruchomosci stanowiqcej wlasnosi
Gminy Rybno,
4) wyra2enia zgody na zwarcie kolejnych um6w dzierz-awy po umowach zawartych na czas
oznaczony do 3 lat,
5) wyra2enia zgody na obciqzenie slu2ebno3ciq przesylu nieruchomo3ci stanowi4cej wlasno5i
Gminy Rybno.
6) wyrazenia zgody na sprzeda2 nieruchomoSci.
7) pnyjQcia do realizacji drodze wsp6ldzialania z powiatem Dzialdowskim, wykonania
zadu\ia pn. ,,Przebudowa dr6g gminnych Nr 185065N i 185066N w mieiscowojci
Hartowiec".
7. Wolne wnioski i zapytania.
8. Zamknigcie obrad.
Ad.4. Przyjgcie protokolu z XLVI sesji Rady cminy Rybtro,
Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XLVI sesji
Rady Gminy.
Nie zgloszono wniosk6w i uwag do protokolu z poprzedniej sesji. pan Marian Ligman -
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie prctok61 z XLVI sesji Rady Gminy:
Radr Gminy w glosowaniu jawnym tra ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci
13 Radrych, jedtrogloinie glosami:
- 13 - ,pa",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cych sit"
protokdl z XLVI sesji Rady Gminy przyjgla.

Ad.5. Sprawozdanie z dzialalnosci migdzysesyjnej Wdjta Gminy Rybno.
Przewodnicz.4cy Rady Pan Marian Ligman zwr6cil sig do W6jta Gminy o przedstawienie
Radzie sprawozdania z dzialalnoici migdzysesyjnej.



l3:1,1:1].q:i".":*."r w trasrspuj{cych sprawachl

W6jt Gminy - pan Edmund Lisman

::tltl.'*:r.'"1" c^;t il;; il*:T9r1"J*1ffii ;i.. il:,,li:T H$,#;iliT..,
i::xT:HiH,Tffi ?"T3J:,j]:J,il:fi :i:"'J:#[.

Przewodnicz4cy Rady odcz),tal Drojekt uchwaly. Nasrqpnie wyjajnien udzielila Skarbnik
,"#i:tr;'tilr"f*t',;iiXi$il! wvjasnira' iz ' oni' aaii'.i,a. ioronano zmiany
Dochody gminy Rybno w roku 2014
26 264 935-16. zmn iejszono o kwolg 76 j I 5. 16 zt i po zmianie w) noszq
Wydatki gminy Rybno w roku 2014
26 2.,2 020.16 zl. anniejszono o kuotg 53 6g4.g4 i po zmranre \&Jnosz4

ffl""li;if,; ffirufla 
(wolne srodki) zwiskszono o kwotq r30 000,00 zl i po zmianie

Rozchody nie ulegty zmianie i wynosz4 942 915,0021, w tym:

d$ffiiiffi",! ffi"j?:nistvch 
z BaI*u co'poJu'"t'niu'r,u;owego (prelinansowanie) w

-:!g1t"rl"...k , WFOS w wysokoici 42q 700.0021,
- sprata ffed),low w w5sokoici 375 000,00 zl.

Nadwyzkq budzetu qminv w wvq^

iisff .s 
j'pfi "il'xf i'?il:lX,"-'?li;xi'f ;ruffd::ji;wilil:;

Planowana kwota dlugu na koniec 2014 roku wynosi 4 009 563,21 zl,

Nastgpnie Przeuodniczqc] Rad\ otworz) I dyskusjg nad projektem uchwaty. wobec brakup),ran Przewodniczqc) zamknal dvskusjE ipoOAuf poa gfor;*i; p.";"f.i,i"f,*n, * ,p**i.zmiany Wietoierniej prognozy Finansowej b,n iny.nyUio nu tia ;6i ;1;;;;:,,,Rrda Gmhy w glosowaniu iawDvmrl n"o"vJll"offiffi;j]}"{- na ustawowv sklad Radv ls Radnvch w obecnosci

-0 - ,,przeciw,'
- 0 - ,,wstrzymujqcych sie.'
podjfla uchwale Nr XLylIt4g^4 w
i;,niiy nytoor,'aiur; ;;:;6;: - sprawie zmianv wieloletniei Prognory Finansowej
Uchwala stanowi zahcznik do protokolu.

2) zmiap w budiecie Gminy Rybno na 2014 rok

Przewodniczqry. Rady odczr.lar projerr uchwaly. Nasrqpnie wljainien udzierrra skarbnik
ililit,, f;:iffJfwa 

Kanicz wyj;snla. iz dokonuje sii zmianilen";;"

1::!: r:t dochody bie24ce - \ dy!r?, z. rdznych optar w wysokoSci t5 u00.00 zl ug
ffi :.i,"il,"^il''J:l;ilfiTi""lffi ::!ffi *,'ii;ffiJfl "'"a'*r.rozbudowj



ZwiQksza si9 wydatki maj4tkowe w wysokoSci 148 000,00 zl dla zadania inwestycyjnego pn.

,,Rozbudowa wodociqgu wiejskiego w miejscowoSci Rybno i Hartowiec" - rozbudowa
wodoci4gu w Rybnie na ulicach: Kolonia, Ja3minowa i Lubawska.
Wprowadza sig inwesrycjg pn. ,,Budowa kanalizacji sanitamej tlocznej w Tuczkach"
w wysoko5ci 54 000,00 zl dotycz4c4 przej5cie kanalizacji tlocznej w terenie zamknigtym
PKP.

Dzial 020 Lesnictwo
Zmniejsza sig dochody biez4ce w wysokosci 5l'1,31 zl z najmu i dzier2awy skladnik6w
maj4tkowych SP lub jednostek samorz4du ter)'todalnego.

Dzial 630 Turystyka
Zmniejsza sig dochody maj4tkowe w wysokoSci 43 479,00 zl i wydatki inwestycyjne
w wysoko5ci 106 960,01 dla zadania pn. ,,Rozbudowa kanalizacji sanitamej Zadanie 2 Tuczki
- Koszelewy oraz rozbudowa wodoci4gu wiejskiego w Koszelewach" z uwagi na
zrnniejszenie koszt6w w wyniku przeprowadzonych procedur pEetargowych.

Dzial 700 Gospodarka mieszkaniowa
Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami dochod6w w wysokoSci 180,00 zl
- pozostalg odse&i.

Dzirl 750 Administracja publiczna
ZwiQksza sig wydatki bie:z4ce w wysokosci 52 965,70 zl z nastQpuj4cym przeznaczeniem:
- wplaty na Pafstwowy Fundusz Rehabilitacj i Os6b Niepelnosprawnych oraz wynagrodzenia

bezosobowe w rozdziale ,,UrzEdy Gmin" w wysokosci 5 600,00 zl,
- wynagrodzenia osobowe pracownik6w(publicznych), pochodne od tych wynagrodzerl oraz

zakup uslug pozostalych w rozdziale ,,Pozostala dzialalnosi" w wysokosci 47 365,70 zl.
Ponadto dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w w tozdziale ,,tJrzgdy
wojew6dzkie" w wysokoici 233,76 zl.

Dzial 754 Bszpieczefistwo publiczne i ochrona przeciwpoiarowa
Dokonuje siQ zmniejszenia dochod6w biez4cych - pomocy finansowej w fomie dotacji
celowej planowanej jako dofinansowanie przez Powiat Dzialdowski w wysokosci 3 504,00 zl,
kt6rcj przeznaczeniem byl zakup w)?osazenia ochrony osobistej dla strazak6w OSp
w Zabinach.
Dokonuje sig zwigkszenia dochod6w biez4cych w wysokosci 5 000,00 zl - pomocy
finansowej w formie dotacji celowej planowanej do sfinansowania przez powiat Dzialdowski
zakupu 6 helm6w bojowych dla OSP w Rumianie.
Zmniejsza sig dochody majQtkowe w wysokojci 27 320,00 zl - pomniejszenie
dofinansowania zakup6w inwestycyjnych przez Powiat Dzialdowski dla zadania pn:

-,,Zakup &abiny poZamiczej dla OSP Rumian" o kwotg | 620,00 zl,
- ,,Zakup motopompy szlamowej dla OSP Hartowiec" o kwotg I 800,00 zl,
- ,,Zakup motopompy pozaxniczej dla OSP Dgbien" o kwotg 9 900,00 zl,
- ,,Zakup kamery termowizyjnej dla OSP Rybno" w wysokosci l4 000,00 zl,

W zwiqzku z pomniejszeniem dofinansowania dokonuje sig zmiany wydatk6w maj4tko\,/ych
w zakupach inwestycyjnych dla Ochotniczych Strazy Pozamych z terenu Gminy wg
zal4cznika Nr 3 do niniejszej uchwaly. Zwigkszenie wydatk6w inwesrycyjnych o 6 620,00 zl
i zmniejszenie o 43 120,00 zl.
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Pomdto dokonuje sig zwiQkszenia wydatk6w bier4cych w wysokosci 10 676'00 zl

z przeznaczeniem na r6zne wydatki na rzecz os6b fizycznych (dzialania ratowruczo -
gasnicze) oraz zakup material6w i wyposazenia.

Fonadto-Pani Zdziilawa Karicz Skarbnik Gminy wskazal:,,w nawiqzaniu do zalqcznika

nr 3 pob'tce przedstawig, co zostslo Wlceilone, a co zmienione Byl planowany zakup

motopompy szlamowej dla OSP Hatowiec na kwotg 3 6002L z naszei strony I 80021 i I 80021

ze slrony Powiatu Dzialdowskiego. Ten zakup wykreilamy, spadlct v'artoiit na kvtotg ok

3 00021, wigc bgdzie zakup bgdzie dokohany z wydatkiw bie2qcych. Jeili chodzi o zakup

motopompy po,atniczei nie bgdzie dofnansowania ze slrony pol4liatu, z naszeJ strony

zwigkszany kwotg 16002! do 1l 10021, mamy wattoii 1570021. lrykreilamy kamery

termowizyjne dla OSP Rybno, pozostaie zakup zdalnego al$mowania dla OSP Jeglia Jest

dofinansowanie ze strony por'eiatu, z naszei strcny 4 200zl Ten zakup pozostaje, podobnie iqk
ikup drabiny pozarniczej dla OSP Rumian, zmieniI sig v) ten sposib, 2e do naszej wafiolci
1980 zl dodajeny 2 02021, co daie wartoit I 00021".

Dzial756 Dochody od osdb prawnych' od os6b fizycznych i od innych jednostek

nieposi.dajqcych osobowosci prawnej orazwydatkizwiqz ae z ich poborem.

Zwigksza sig dochody biez4ce w wysokosci 41 902,00 zl z tytu,fu wplyw6w z r6znyah oplat'

odsetek od nieterminowych \a?lat z gtulu podatk6w i oplat, podatku od spadk6w i darowizn
oraz wplywy z oplaty eksploatacyjnej.

Dzial S0l Oswiata i wychowanie
Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w w wysokoSci 41 050,00 zl
przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe pracownik6w, wynagrodzenia bezosobowe,

oslonowe, pochodne od wynagrodzei oraz zakup uslug pozostalych w Szkole Podstawowej

wRybdeiwZabinach.
Ponadto dokonuje sig zwiQkszenia wydatk6w w wysoko3ci 3 100,00 zl na oplacenie skladek

na ubezpieczenia spoleczne.

Dzial 852 Pomoc spolecztra
W rozdziale ,,Swiadczenia rcdzinne, zallczka alimentacyjna onz skladki na ubezpieczenie

emer',talne i rentowe z ubezpieczenia spolecznego" dokonuje si9 przeniesienia migdzy
paragrafami dochod6w w wysokoici I 000,00 zl.
Zwigksza sig dochody biez4ce w Gminnym O3rodku Pomocy Spolecznej w wysokoSci 200,00

zl - wplywy z r6znych oplat.
ZwiEksza sig dochody i wydatki w wysokoSci \5 413,00 w rozdzialach ,,Zasilki i pomoc

w naturze oraz skladki na ubezpieczenia em€r''talne i rentowe", ,,Zasilki rodzinne,

pielggnacyjne i wychowawcze" oraz,,Dodatki mieszkaniowe" na podstawie Decyzji
Wojewody Warminsko Mazurskiego Nr l'1812014 z dnla 9 wrueSnia 2014 r., Nr 182/2014

z dnia 10 wrzesnia 2014 r. oraz Nr 18612014 z dnia 17 wrzeinia 2014 t. z przeznaczenlem

na \ TplatQ zryczahowanych dodatk6w energetycznych za III kwartal 2014 r., koszty obslugi,

dofinansowanie wlplat zasilk6w okesowych w czqSci gwarartowanej z budzetu panstwa

oraz w)?laty zasilk6w stalych.
Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w w wysoko6ci 46 676,00 zl
z prz.eanaczeriem na zakup uslug przez jednostki samorzqdu ter)4odalnego od innych
jednostek samorz4du ter)4orialnego w rozdziale,,Domy Pomocy Spolecznej", zakup uslug
pozostalych oraz szkolenia pracownik6w.



#1:#,fJ1i"t$ig;t?t;:lrnisrodowiska
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i kar
oplat)

XXXlnie 
Pnewodniczqcy Rady orworzyl dyskusjg nad projekrem uchwaly. Glos w dyskusji

Xl::,;;,i;:#4 I"ii:;f;.;":;"!'t'=* sis do dziatu 010, gdzie mamv. rozbudows

c-alqwiei, czy tlko posz*"ritr" 
""r"rl"flffiirtotriec 

czv ra int"tty"iq obigta zostanie

llTo';ib,ff;:t.;.:\"it#:;:i"^ Kanicz: 
"wprowadzaiqc na tdireii sesii k,'ots

posesii Pani Hartfelder. c"y.ie""iz i!"ryrli"doprowadzenie 
woclociqgu' o ile pamigtam di

Radny Pan Andrzej Koroacki i,,u, tym nmq,kierunku mieszknjq mieszkaicy, ktorzy tenptoblem od kilku lat zglaszali. bo
Bukoutscu.,, nte tnala doprou,adzonego, migtlzy innymi paisttoo

Skarbnii< Gnriny - patri Zdzislawa Kaniczt ,,gdzie sq doJihansowania po stroniedochoddw, czyli zadeklarowqna k oto o,lptotroii ,. ila.ri'i""i"ri9ta po stroniewydathjv,'. "
Radny. Patr Andrzej Kornacki: ,,c4li jak dobhe rozumie, bedzie brala wspttudzial .,11

kosztqch,-a Paishao dalei nie sktadati iekiaracii?,;
Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kaniczi,podpisata deklaracjg, co do pozostab)ch, niemogg Eie wypoteiedziea. "
Radny Pan_Andrzej Korllackii ,,co do dz.ialu 754, c4) moglaby pan! powt6rzy6 te zmian)?,,skarbnik cmitry - pani Zdzislawa Kanicz ,,tob"lo'n 3,'ru inii)ri[ trig'io,' ,o po"ono1" pozmianie. Je,eli mielibyicie paistwo tabele z poprzedniej sesji, io i"ri '.iio"rr" 

"o "onotoyblilo*: a co pozostato. Na ten rci'otr"yo*iis.y uii*itg'irrqau roriotuDzialdowskiego, musielilmy dostosovtat sie do zmian. OizynatiSij, ifinansowanie do
,/stemu zdqlnego reagowania dla OSp Jegtia:_.12002t , ,oi"i ,tri7y.-'ii00zt ze stron)lp:,riatu. Zakup sl:t::nu zdalnego reagowaia dta OSp Koszeleiy_z iitrr"i ,rony lzooa, ustrony powiatu 180021. Na dziei dzisiejszy jest podpisana umowa, wirtoic tego zakupu6 0002L 

.Nie ̂ o^tr?hali:imy 
doJinansowania w vysokoici ttOOa io piinorarego zakupu

noryw dla OSP Hf?1ti:c: Nie otrzymaliimy doJinansowania aU- iii'ogtpr ro *trp
:::l..fg": yy:lPsci 9 90021 z po.t/iatu. Zwi?trszam/ haszq wartoii o t<wirg t ar.toz!, wrsc

i!2-j]^:!!ji-!!tlna w zakupie drcbiny po.orniczej dta OSp Rumian _ nie otzymatiimy
:"!::::t:yt:,: z powiatu, ztri€krzamy o kworg 2 02021 naszq vartoit_og\lem t 000zt. Ten
zoKup pozoslaJe w planie.
Radny Pan Karol Zdrariski: ,,aholizujqc czyli powiat Dzialdowski wycoJi)t sig zdofnansowania dla naszej gminy na pr@rie j0 00021?,.
Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Katiczt ,,nie mogg powiedziea, ,e sie wycoJa!. TakieoP,":!::":,:, ll:::!yl bud:.,..np na 2.011 ioh ,",ity a"ii,"'.,i",'if do powiatu. Napoaslawrc 

-tych v,nioskdw mieliim)t mo2liwoit ptzyjgcia tego u siebie w bud,ecie. Teraz
do_chodzi do wykonwania bud,etu, nusiny dopriwidzit do iotn"i ,ioii"o"iiiraz"n.,,
\Vriit Gniny --Patr Edmund Ligma\i ,3awsze v,tnioshtjem), io budzeti o zahup sprz,tupozqrniczego. Przez ostatnie dwa lqta Staroshro uwiruiko_uie dofininsowanie. otai9::^:.::.* t::*tlto ,loze do!n!!:g,tat do 30% 

"onpu "p,"si.'iio jednostek wrfaJotlym systemie ratovniczym do 5020.. Je2eti znienity iig z;sady w starostu)ie..., bozant/sze ptszemv. ze zwracamv sie n rlolinansowanie do J1ok zakupu sprzgtu, ale jeszcze
bg.dziemy. mbkgai o dofininsowanie z innych irider, bo iest tika ')iii*ost. zouqaWojewddzki zas oferuje 35o% dofinansowania. Starostwio uwarunkow:uje, 2e jekli



wlstepujehy do Starostwa, nie mo2emy korzystat z rzeciego 2rddla Jinansowania. 14/powiecie mietiit'y^3lok a z Zanqdu wAewaizkiego :sii,z';iz;;;,;i;;^;'; tuso. Musimyuszanou) ai zapisy Starostw a.,,
Przewodnicz4cy Rady - pan Marian Ligman: ,,panie rl/6jcie pranowane srodki nawodocigg na ul. Kolonia. kiedy przewitlryana jest realizacja?,,

Iiii,fil:;";!^" Edmund Ligmanr ,lai tsrtzie ro ivbko moztiwe, czekamv na ieszcze

Wigcej pytan nie wniesiono, w zwi4zki z tym przewodniczqcy Rady _ pan MarianLigman-poddal pod grosowanie projekr uchwaly * tpru,.l'" liiiln nu ouaz"cieGminy Rybno na 2014 rok.
Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych wob€cno5ci l3 Radnych, iednogiodnie glosami:
-LJ- Za,
-O - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych sig,,
podjgla uchwalg Nr XLVIf50/r4 w sprawie zmian w budzecie cminy Ivbno na2014 rok.
Uchwala stanowi zal4cznik do orotokolu.

lEewolhic4cy Rady odcz),tal projekt uchwaly. Nast?pnie wyjasniei udzietil w6jt cminyRybno Pan Edmund Lieman.
Po. czym Przewodniczicy Rady otwozyl dyskusjg nad projektem uchwaly. Wobec brakup''tari Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i poddal pod glosowanie projekt u;;waty w sprawewyazenia. zgody na obci4zenie slu2ebno5ciq p."..yt,i nl"*"t orrioiJi ri_o*ia"".; *ru.noSeGminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych wobecno6ci 13 Radnych, jednogloSnie glosami:
- 13 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wskzymujqcych sie,,
podigla.uchwalg Nr xLvII/Slrr4 w sprawie *yrazenia zgody na obciqienie
slu2ebnoSciq przesylu nieruchomosci
uchwala stanowi zata"r',it ao p.otollllliqcej 

wlasnosd Gminv Rvbno'

4) rrrraienia zegdy lra zwarcie koleinych um6w dzieriarvy Do umowach zawarfych naczas oznaczony do 3 lat

Przewodniczqcy Rady odczral Droiekt, uchwaly. Nastgpnie wyjajnieli udzielil W6jt GminyRybno Pan Edmund Ligman. Wsiazat, ze ,,tak jak w poprzednich latach, jezeli umovta

!::,,:yl^l:.':.11::::.niz rck. w ryn przypadku do r tai zgotts .i"i ai,it Rada Gminy.resr.ro aonrynuacJa umow. w drv^ch przypadkach sq to umowy clzierialaione dla rolnikdw,
Cdrie pr?l:g:!q 

.Cr!h? gn:inne 0)chze rotntkaw. fi/ ieclnyn pizypatltu wylc"ony lest gruntpod garq:t i skladowisko odpad6w. ',



Nastgpnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly. Glos w dyskusji
zabmlil
Radny Pan Andrzej Kornackit ,jezeli sq to umowy dla rolnik,w, skoro sq dzrcrzavtcami jua
przez.jakii c?s t9 czy te umo.wy nie mogq byt zawielane na okres np. 5 lat? Jeieli to
mozliwe, to ohre! dzieridry pov,iaien byi dlu,szy.-
Wdjt GminJ - Par Edmund Ligman: ,,stoika zaliczenioy,a za dzielaawe ulega r^wniea
zmianofi. Musithy tea to brat pod uwagg."
RadDy,Patr Andrzej Kornrcki. ..sq tu wskazane dzialki. dobrze bytoby. aby na przytzloii
bW dolqczone maphi. Wigltszoii radnych nie wie. gdzie re dzialki V uthipiscowione. .

Wiecej pytafi nie wniesiono, w zwi4zki z tym plzewodnlczqcy Rady _ pan Madan
Ligm11 

ry9daj pod glosowanie proiekt uchwaly - "pruri" uryrlzenra zgody na
zwdcle KoteJnycll urnow dzterzawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.

R:d" 
9Tl_"y_*- glo:oy1-" jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w

obecno6ci 13 Radnych, jednogloSnie glosami:
-13 - ,,2a".
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych sig',
podj€la-uchwalg Nr XLVIWTf4 w sprawie wyraienia zgody wyraZenia zgody na
zwaJcie lrclejnych xmdw dzieriawy po umowach zawartych na-czas oznaczony do 3lat.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy 
,Rady_ odczytal projekt uchwaly. NastQpnie wyjajniei w pzedmiocie

uchwaly udzielil W6jr cminy Rybno par Edmund Ligman. 
--

Po czym Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projekrem uchwaly. Wobec brakup)tai Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i poddal pod glosowanie projekt uchwary w sprawre
,r'ryrazenia zgody na obci4zenie sluzebnosciq przesylu nieruchomosci stanowiqcej wiasnosi
Gminy Rybno

R3da 
!11tt_f_t", Stosowaniu iawnym na qstawowy sklad Rady 15 Radnych w

obecno6ci 13 Radnych, jednoglo6nie glosami:
-13 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
-0 -,,wehzymujqcych sig,,
podigla 

_uchwalg Nr XLVII/$/f4 w sprawie r?ra2enia zgody na obciqienie
sluieblo$ci4 przesylu nieruchomosci stanowi4cel wlasno66 Gminy iyUno,
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

PEewodnicz4cy 
,Rady odcz)'tal projekt uchwaty. Nastgpnie wyjasnien w przedmiocie

uchwaly udzielil-Wdjt Cminy Rybno pan Edmund Ligman. 
^Wsk 

azii, iz ,,na proibg rolnika z

?tu::lt1.,lr"* tuo:r" gru.nry.przebiega droga gmiina, zwr cil sig o mizliwoSA wykupienia
te| drogt t zagospodaro$,ania '

rrZetria zeodv tra sprzedaz nieruchomo$ci



NastQpnie Przewodnicz4cy Rady otworzl dyskusjg nad projektem uchwaly. Glos w dyskusji
zabrali:
Radny Pan Andrzej Kornacki: ,je,eli istnieje taka koniecznoit, nie fiam nic przeci,,rko
lemu. Myilejednak, ie dobrze byloby wiedziet, .r1t kt6rym miejscu i komu to potrzebne."
WdjtGminy - Pan Edmund Ligman: ,jeteli Rada wyrazi zgod1, bgdzie zebranie wiejskie
to b?dziemy ihformov,at bezpolrednio zainteresowanych hieszkaic|w Dgbienia..
Wigcej pltan nie wniesiono, w zwi4zki z tym przewodniczqcy Rady - pan Marian Ligman
poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody ta sprzedaz
nieruchomoSci.

Rada Gmitry w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnojci
13 Radnych, jednogloSnie glosami:
- 13 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych si9"
podjtla uchwalg Nr XLVII/54/14 w sprawie wyraienia zgody na sprzedaz
nieruchomoSci.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. NastQpnie wyja5niei w przedmiocie
uchwaly udzielil W6jt Gminy Rybno Pan Edmund Ligman. Wskaz,.l, ze ,, na osrantm
zebraniu z mieszkaficami wsi Hartowiec informowaliimy, ze pzygotowujemy (lokumentacje
techniczhq przebudowg drdg Nr 185065N i 185066N, a wigc na przebudowg tych drig,
wykonanie chodnikow, zjazd6w, przejit dla pieszych. W tym momencie, aby uzyskai wigkszq
iloit punkt6w, zwr6ciliimy sig do Pana Starcst i Zarzqdu powiatu Dznliowskiego. Zarzqd
wyrczil pozytyl,nq opiki?. Jeaeli uchwala zostanie dzisiaj podjeta, to 26 ujrzeiinia cala
dokumentacja techniczna wraz z projektem zostanie dostaiczonia do Olsztyna. Il/,wczas
musimy juz czekat na dojinaksowanie. "

Nastgpnie Przewodniaz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly. Glos w dyskusji
zabrali:
Radny Patr Andrzej Kornacki: ,, mamy wskazane dwie drogi. Czy sq to drogi na osiedlu?
Pqnietan kiedy byio zebranie wiejskie byla mowa o kompleksowym zalatwieniu rych dr6g
osiedlowych. Rozumiem, 2e kompleksowe zalatu)iehiejest na dzien dzisiejszy nie moaliwe?',
Wdjt Gminy - Pan Edmund Lignan.,,to, co bylo mo2liy,,e do tej pory zrobiliiny. Na
dzisiaj vriecej w tyn plojekaie nie moaemy zrcbit. Musimy kajpien, zac"qt od t"go.
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligmaoi ,panie ll/6jcie, dla podsumowania, sq clwa
nr dzialelg ktdrc obejmujq v,szystkie fuogi na tym osiedlu?
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman: ,,talr, sq to trzy dtogi, czwarta dojazdowa.

Wigcej pltan nie wniesiono, w z\i4zki ztym przewodnicz4cy Rady _ pan Madan Ligman
poddal pod. glosowanie projekt uchwaly w sprawie przyjgcii do realizacji diodze
wsp6ldzialania z powiatem Dzialdowskim, wykonania zadania pn. ,,przebudowa dr6g
gminnych Nr 185065N i 185066N w mieiscowosci Hartowiec".



Radr Gminy w glosowaniu jawnym n! ustawowy sklad Rady

13 Radnych' jednogloinie glosami:
- 13 ' "2a",- 0 -,,przeciw"
- 0 - ,,wstrzf,muj4cych sig"

15 Radnych w obecnoSci

realizacji drodze
,,Przebudowa dr6g

podjQta uchwalt Nr XLVU55/14 w sprawie prryjgcia do

wspdldzialania z powiatem Dzialdowskim, wykorania zadania pn.

gminnych Nr 185065N i 185066N w miejscowoSci Hartolviec".
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

O godz.l l i05 Przewodnicz4cy Rady - Pan MaxianLigm nzav4dzil l0 min. przerwg.

Po przewie o godz.l l:l5 Przewodniczqcy Rady powr6cil do realizacji porzqdku obrad.

Ad.?. Wolne wnioski i zapytania.
Glos zabrali:
Wdjt Gminy - Pan Edmund Ligm at ,,i westycje, kt6te zoslaly zaplanowane sq

realizowane i zoslaly zakofrczone. SpotkaliSmy sig z mieszkaicami w Koszelewach, ktrjrych
poinformowalilmy, w jal<.i sposdb mogq prrylqczat sie do kanalizacji. W duaej ilolci
gospodarstwa zostqly juz przylqczone do kanalizacji. lV ubieglyn tygodhiu odbylo sig
spotkanie z mieszkaficami Zabin, poniewat przejgliimy wody. Byla propozycjo, aby te wody
zostaly ptzekaza e w zarzqdzanie mieszkaic'w. Jest nadal takie porozumienie, aeby pEejqt
lo i zagospodarcwryad ,yracajqc do Koszelew, wspomnialem o lwiellicy, mielilmy
dofrnansowanie do lwietlicy a nie ha garai. Garat bedziemy rcbit we v,lasnym zaLresie.
Zostaly zrobione drogi v miejscorrolci Tuczki i Szczuplihy. ChcA poinformowai radg soleckq
w Szczuplinach, jest ju2 podpisany akt notarialny z Agencjq Skarbu Paistwa na tzw.
przekazanie plaay. Jest takie wniosek mieszkartciw Szczuplin na przejgcie od Agencji
pomieszczei iwietlicg, bgdg rozmawial z Pahem Dyrektorem v tej sprawie. Dzialka 130/1
tzw. cypel, tdyr iei ten telen zostahie przekazany na pla2?.
W Naguszewie rdwnie2 zostala zrealizowana odnowa sali-iwietlicy. Zakoficzona zostala
budowq chodnik6tr, zatok z mateial6v,, Zatzqdu Dt6g Pota,iatowych. lY tej chwili rcalizujemy
zadanie, kt6rc wspdlnie poclpisaliimy z Zarzqdetn Dftg wojew6dzkich, czyli Gralewo-Rybno-
Debiert.
Dobpe rozpoczeliimy rok szkolny. W tym roka mamy wigkszq liczbg klas I. W Szkole
Podstaraowej w Rybnie mamy trry I klasy, dzigki temu zostaly zaftuclniohe tt4) mlode osoby.
Zostaly przeryov,adzone remontu placby,Ek oiwiatowych. W Szkole Podstawowej w Rumianie
zostal wyloniony nowy dyrektor w zwiqzku z Wejicieh ha emeryturg dotychczasowego
dyrektora Pana Stanislawa Szulwica. Nowym dyreldorem zostala Pani Hahna K chhof.
Bud:2et rcalizujehy. Na koniec roku sturamy siC te, wsqstkie zobowiqzania poplacit. Te
zobo'wiqzania, ktbre naleiq sig wobec nas, tei iciqgamy, 

'eby 
do kortca paidziemika te

wsrytstkie irodki zostaly przekazane. Nie ma zadnego zagrotenia. ChcC Paisfwu powiedziea,
2e tak, jak Pani Skarbnik wspomniala mamy kredyt, a nie jakiei zadl*enia czy upadajqc.I
Gming. ChcA Pafisnta uspokoit. lViele mam jeszcze do zrobienia, wiele Srodkow do pozyska.
P rzygo towuj e my s i g do pozys kahi a Srodkdw w 2 0 1 5 r ok . "
Radny - PaD Jan Jakielski podzigkowal Radnemu Panu Janowi Rozentalskiemu za
wymiang Knyza w miejscowodci Zabiny,
Sohys wsi Kopaniarze - Pan J6zef Szraga zwr6cil uwagq na problem ubpk6w w6d
gruntowych w miejscowoSciach Kopaniarze i Wery.
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligrnan., ,,dobrze o tym wiem, te miejscowoici jak
Kopaniarze, Wery, Grqdy tfteba ujqt yzez studnie glgbinowe, poniewaz nie da sie
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przeprowadzit l4odociqgu przez Lary Paist oy)e. 14/ tej sytuacji najlepszym rozruqzaaem
bgdzie wybudowanie studhi glQbinowych ".
Sohys wsi Rybno - Pan Henryk WiSniewski:,, proiba, aby Zaklad Cospotlarki Komunalnej
spruwdzil hydrany " .

Soltys wsi Grqdy - Pani Agnieszka Wysockai ,,odnoicie v,odociqgu, u nas bylaby
moilir'eo:it przeprowadzeniq v,odociqgu przez teren prywatny pana trady. Tutaj nie ma
potrzeby wciqgat yt to Lasdw Pafutwovych. W tyn rcku kaidy pogl1bial studnle, osobiicie
nie miolam wod)/ Trzeba coi z tym zlobit."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman; ,,na pewno bedq podejmowane lcroki, aby
zabezpieczyt gl6wne uj€cie wody. IVszyscy mieszkartcy borykajq sig z tym prcblemem.,'
Mieszkaniec wsi Rybno - Prn Meller: ,,chcialbym sig odkieit do sprawozdania
migdzysqyjnego Pana Wdjta, wloadly sig Panu dvta niedopatrzenia. ll/ zalcesie obrony
przeciwpoaarowej mdwil Pan, 2e w zrwodach po2arniczych wziglo udzial 9 jednostek OSp z
terenu Gminy R))bko. Jest to hiepravda, bo nie funkcjonuje 9 jednostek terchowych. Moze
Panu chodzilo, ze w zowodach rtzielo g druzyh.
M6wil. Pan o podpisanym porczumieniu mi?dzy Panem, Komendq pov)iatowq i Zarzqdem
OSP Zabiny w zakresie wcielenia jednostki do krajowego systemu ratowniczo-ga:iniczego. O
ttm, 2e jednostka OSP Zabiry wczeiniej czy pdiniej bgdzie wcielona do krajovego systemu
ralowhiczo-gainiczego, mdwilem o tW ju. na Zjeidzie Gminnym w 2006 roku. Ubolewam
lylko nad tym, 2e dopierc tak pdiho to sig stalo, bo ta je.lnostk!1 znacznie wczelniej byla
odznaczona do lvajowego systemu ratovJniczo-gainiczego. Odnoinie samochodu, hdry ma
otrzymat OSP Zabiny. Uiryl Pan oLreilenia ,,ratownictrlto ekologiczne,,. Trochg tunie to
zastanowilo o co tutaj chodzi. Czy ma b)t to rypot|y samochod do ratownrctwa
ekologicznego, czy z innego zakresu dzialan?
Pytanie do Pana Przewodniczqcego Rady-z t tagi na to, ae Jizycznie jestem po raz pierws4l
na sesji Rady Gminy, wczeiniej czerpaletk wiedzg z Intemetu. Ale ostatnio, co zauwa2\,lem?
Oczryiicie jest znacz a poprc ta w stosunku do tat ubiegtych w zakresie terminowoici
wprowadzania do intemetu protokoldw z sesji. ll poprzednich lata bylo duao gorzej. Dla
mnie komfonem by'la moiliwoii zapoznania sig z protokolem przed sesjq, aby lepiej
zroznniet problemy. Ostatni plotokdljest z 26 czerwca, ale od tamtej pory bfly clrybajeszcze
sesje? "
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman: ,jak pan zauwa4tl dzisiLj RadT
przyjmoyl/ala prctokdl z 6 sierpnia. Dopiero po przyjgciu protokolu podpisrwany jest ptzez
przewodniczqcego i nastgpnie przeka4wary) do biura obslugi rady. ly tym momencie protokil
bgdzie ujavniony. Bgdzie Pan mial v najbliiszym czasie moaliv,oii zapoznania sie z tym
protokolem, tam jest omdwiona procedura udostephiania protokolu. ponieyt aZ ha poprzedniej
sesji padl taki wniosek indlwidualnego zapozkania sig z protokolem przed jego
zatwierdzeniem. Takjesl przyjgte od lat i do kortca kadencji hic w tej sprawie sig nie zmieki."
Radny - Pan Andrzej Kornscki: ,, mam p)/tania do pana Wtjjta, ot6, patrzqc w projekt
budietu i zmian l|/ielolehiej Prognozy Finansowej jest zabezpieczona k$,ota 20 000,0021 na
prcjekt renizy-iwietlicy w Hartov'cu. Czy sq to tylko zabezpieczone irodki, c4) bgdzie sig coi
faktycznie dzialo? Czy sqjakie! plany vi rej hrestiijeszcze przecl v)/borami?
Po drugie-jeaeli juZ przyjglilny drogi na osiedlu w kierunku Zwinierza, to sq to nie moie
spostrze2enia, ale wiele mieszkartcdw zwraca sig z proibq, co z tq,,skoczniq" po starym
v,iadukcie. To jest nie tylko nieestetyczne, ale bardzo niebezpieczne. proiba mieszkaic,w,
aby si? tym zajqt, aeby zostalo to sproflowane."
Po trzecie-co najmniej 2 osoby prowadzqce frmy pytalo, jak Gmina bgdzie sig w tym rclat
przygotow)Mala do odinie2ania. Niekt'rzy chcq brat udzial w przetargu."
Wdjt Gminy - Pan Edmund Ligmg.t ,,irodki na projekt sq zabezpieczone. Myilg, ze w
niedlugim czasie zostanie v,yloniony wykonawca ha zrobienie tej dokumektqcji. Kvjestiq
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pr/sczer]ia tego odcinke drogi do drogi gninnej-jes[ w projekcie to jgte. Jeieli bgdzie tu
robiona dtoga, to bgdzie tak sprolilowany ten odcinek zeiy byl tqczniki'n a nie przeszkodq.
Co do We,targu-to tdh jak co roku jest albo zapytanie o ieng alio przetarg. l( tym roku tiz
to tak bgdzie, te musi blt okreilona moc ciqgnika, kwota. W tyn noiencie te czynkiki
de_cydujq, ho kst wybierany w przetqrgu, czy 14, zarytaniu o cenC.,'
Mieszkiniec wsi Rumian - pan piotr Rydel ,,chcialbyn'si7 odnieii do spadka w6tl
gruntotltych. Kilkudziesigcioletnia, niekontrolowana melioricia ni tym terenie spowodowala,,: dy!.fufi wody,.kt'rc spada-odpfngta. Taka sytuacja 

-bgdzie 
miata miejsce tak dlugo,

dopdki bgdziemy tolercwali niekohtrolowany odp!1w *i,1. To i"rt nasz proilem, rolnikiw,
nasza pazernoit zueliorowania grunt6.t1t, odprovadzania v,6d.,
Soltys wsi Grqdy - Pani Agnieszka Wysocka: ,,zdziwil mnie pan. I)wa tata temu
otr4lmalam ze Starostwa z Dzialdowa zawiadomienie, ie nie mam rowu. Te2 mialam lqki,
zawsze byb) tereny podmokle. Sprzed 20 lat stwiedzili,2e kie mam rowu, musietiiny ko)at
kilometr rowu. To nie jest zachlannoit rolnikow, tak jak pan mowi, bo ponioslam tego
ogromne koszty. Many takie praeo i t.tk po prost jesi. To jest beznryilnoii rzqdzqcyci i
wynyilajqcych za b;lurkiem rzec4), o ktirych nie najq'zielonego pojgcia.-,,
Mieszkaniec wsi Rybno - pan Meller: ,,do pani l4r6ita, 

"uw)gi'na 
zebtanie wiejskie w

Rybnie 22 kwietnia, zaraz 28 kvietnia przystqpit pan do realiacji postulatu zgloszonegop::"t :ir::ryi:" Ry.lna odnoihie sprawdzenia posesji pod kqtem mo:iiwoici odpiowatlzaiia
aeszczowKt cto konatizacji saninrnej. Ile zostalo sprcutdzonych posesji i z jakin ;fekten?,,
Wdjt cminy -,pan Edmund Lignan: ,,spori i e|en+iz sig oko^to," zi," deizcz\wka jest

?d!:"yt!:i* d" yra.tiza.cji . Tam. gdzie mietiiny sygnaty, zi moze tyt iitea syuacia, n.in.
na ransKteJ posesJr. mietisthy taki s))ghal, ie moie pan odprovadzat, zostala wyslaia grupa
ludzi, h6rc sprawdzala
Mieszkaniec wsi Rybno - pan Meller: ,,nte chodzilo mi ile i z jakim efektem? Chodzi o dane
statystyczne. czyli nie jest mi pan v, stanie odpowietrziet, ire Rospodarstw zostaro
sprawdzonyc! i ile stwierdzono przypadk,w odproh)a.lzania aeszcraikil? Chodzi o dane
sfuastyczne.
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman: ,,to do GIIS_u musi sie pan 

^rr6cit.,,Przewodniczqcy Rady - pan Marian Ligman: ,,a iaki efeia byl u pan;? Stuierdzono, czy
Pan odprowadza, czy nie? "
Mieszkaniec wsi Rybno - pan Meller; ,,.rt4n pozywny, ie nie odprowadzam deszcz6wki do

Y:.,::i:t, ,"-i:r1-"i Czyli Pan ty'it.nie jest w stanie odpowieiziet, ile posesji i z jakin,li::,:!: 
"lt,.t Cospoda:f) samorzqdowa jest systemem, a niewqtptiwii jest systemem.

Lte_mentami tuorzqcymi bedzie tu mjn.Ilrzqd Gminy jednostka 
' 

irganizacyjna, a taka
i:dn.ostkS !r^Canl:!:!inq 

jey Gminny Zadad Gorpodi*i ronunotreil iigc ieiti na czete
\rmrny stoi fan Wojt, a na czele Zakladu Gospodarki Komunatnej wi pan ;yrektor lygmunl
B_orowski, wig.c relacje tuigdzy O,mi organami nalezy traktowac jak przetoziny i podwtadny.
Jenlj 

!1n.jako_przelomryl stawia podwladnemu zitjanie ao *ytorLrii, to io chce mi pan
,^"!:,1::i: ze Pan Co nie rozliczd.z postawiokego zadnia? A tyn sanyi nie-inJorthuje pana
o reat rzacJ t .trykonanego zadania? ,

Y"l_.: 9.:lV_ -, Pan tr'dmund L.igma\: ,,nikt nie powiedzial, ze nie infonnuje, ae nie
reotryuJe, Kontroto trwa. tb jesr zadanie Gminnego Zakladu Gospodarki Komunalnej. pan nie
bgdzie mi vtciskti, czyja mam kontrcl?, cry jej nie mam, czy mi przetlstawia, c4 nie. Kontrolaj:::r-1,:_::" 

!^rlm zadaniem iest nie tytko to, czy ktoi odprota,adza 
"cleszcz6wkg 

do

f:y"t.::::l:. 
czy nie. Mamy te, inne zadania zwiqzane z prowatlzeniem gospodarki

Kolejtro o glos poprosilil
Mieszkaniec wsi Rumian - paD Arkadiusz Krupiriski,
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Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman: ,,Panie Krupiriski, tuam jedno Wlanie, ile
czasu Pan potrzebuje na przedstowienie twoich spraw? Bo doiiwiadczony ,,m, co odbwalo
sig na sesjach z Paiskim udziatem, wiem 2e nadvJyryaal pan czas Rady. Wigc powtarzdm
pytanie, ile czasu Pan potrzebuje napEedstawiehie ercich spraw?',
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski: ,,barclzo mnie pan za.Jziwil, ae
mieszkaniec gtniny nadwrr?2a czas, to chyba Rada Gminy jest |, imieniu mieszkaic,v, wigc
glos mieszkaica nie jest chyba nadl)yrgianien Rady. panstwo chyba niejesteicie na zasadzie
takiej 2eby Wam glow), nie zawracqli, tylko v,laiinie od tego, aby sprawy, kt6re mieszkafic|w
dotyczq , nawet i mhie-drugiej kategorii mieszkaica-byly przedmiolem zainteresowania Racly.
Wiec Pana pytanie \9ydaje mi si? co najmniej nietaktowne."
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman: ,,kazda sprawa przedstaltiona przez pana
zostal wysluchanaju, pnez Radnych . Natomiast, co do r,trglaszanych przez pani referct,w ,
nie bylo na to zgody. Dzisiaj w przerutie kitkoro Radnych i jeden soitys zapyralo mnie, czy
mogq9pui-cit te obrady, jeili Pak bCdzie wyglaszal referat przez kole.lna giizing. Stqd noje
pytanie. Myilg, 2e moglby sig Pan obeilit ile potrzebuje pai na to czisu.':
Mieszkaniec wsi Rumian - pan Arkadiusz Krupiiski: ,,aby ottpowied2 byla wiqaqca musi
zawierat jeszcze drugi element, a mianowicie jqk konleetne ottpiwieclzi bghg otzymywal na
zadane pytania, ktdre,nie bgdq w))muszaly pytait dodatkowych.'Bo proszg ipiawd)it prorokol
poprzedniej 

.sesji' g4)by noje p))tqnia dotyczqce tego, w jaki iposai )ostaa zaratwiona
sprqwa do kdrej zalatwienia zobowiqzal sig pan przewodniczqc) komisji, to v,tedy krdtka
bylaby. odpowied:! i pytanie moje bttoby b6tkie. Nie zamierzam wygloszii referat6w. To sq
moje konkrethe sprawy i je2eli konl.,tetne bylyby odpowiedzi, zamingloby sie to w I0 min.
Tylko. wylaga to kompetentnei osoby i konl,tetnej otlpowiedzi. Z)esztq ndwitem i o top:o:il:m.Panie Przewodtliczqcy, gdyby ta sprav,a, ktdra istnieje nadal, bo'panstro u(lajecie,
ae jej nie ma, istnieje nadal formalnie i prawnie. Gdyby znalazla sig w porzgtlku 

'obrad,

:"y::":, !"fli!y*,ie , 
P,oistwo zaplanowai to we .taiaicivry ,porib. Nt" matu takiej

nozttwotct. slqd u dodalkowyth punkfie pytai i wnioskow sprah,ajest przedluzana.
Chce wiedziei, czl istnieje intemetowe ir'dlo informacji oiya-acn Cminy nytno? C4)jestnim BIP, czy inna strona? Od pqna 

_ 
Wdjta otrzynatim pismo, ze nie ma trat)ycji

informowania o sesji Rad), na BIp. J-es,ten zdziwioky bo'tlo rej ;ory , do tamtego
nieszczgsnego zebrania, na ktorym pan Sekretarz zarzucil ni Hamsnuo. Stamtqd czerpalett
wiedq^na temat terminu sesji Rddy Gmiry). Tymczasetu na stronie BIp igo ogloszeita nie

Y:,!,ii ):*"r: tt4tierdzi!. 2e byto na innej. Czy rzeczwiicie, kt6ra"z tych stron iestzrodtem inJormacji o rprawach Rady Gniny? Czy Bip, czy.,Nosze Rybno..?
W6jt Gminy - Par Edmund Ligman: ..o dpowiedzi ufuieliten na piinie,,.
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiuiz Krupiiski: ,,ro"r^ir., ae b,la ha pilmie, ale
skoto Rada Gminy jest jakin! cialem, kt6re ta ry;h ,prawach moze zajqi" stahowkko. Stqd,kl6ra ze. stron 

-interhetowych 
jest wiarygodha dla mieszkaica? pytam paha

Przewodniczqcego Rady Gniny. "
Przewodniczacy Rady - pan Marian Ligman: ,,mam moaliroii posilkowat sig
llyet?rzen Gminy Sekretaz Gminy nie podeimuie tenatu, uigc panu iii oioowiadam,,.
Mieszkaniec wsi Rumial - pan Arkadiusz lirupiriski: ,,mieszkaniec pfra stqd na sig
dowiadywat.o sprawqch Gminy, informowal pan pina, z" p"otototy ,,1 

"iiieszczone 
na tej

'::::i.^: "!!:::11!:m czasie. czyti na sbonie Brp. Zy,tem w pnekonaiiu, ze Brp jest sbonq
o.lt?a:,!5, 

:nJ?rtnacrJnq. 
Naromiasr v, pilmie pana lll'jta otrzwqlem odpowiedz, 2e rak nii

Jest. W z$,iqzku z rym chcg wiedziei czy iest. czy nie jest?
Sekretarz Cminy - Pan Miroslaw Karbowski: ,,zat6wno pan i Ja mamy prawo, aby na
z:dane pytania_ udzielania odpowiedzi ad hoc a udzielenia na piSmie. O iti janigtam pytaf

:::,: :1i !:!: :1":6b infornuje 
.sis 

o terminach sesji Rady'Gminy. / ittiowiedzi chyba
paato. ze w sposob zrryczajowo trakov,anyw poszczeg1lnych jedkostkach. Ni ma obowiqzku
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doj.tzdu. Czy szanowna Rada weimpytahlathi?,, ie to pod uv'agg? Czy dalej bgdg musial Iyas n9k!1t tymi

:r#,;:;t:;;:.Hi;f,:rl':\ Ligman: 'o ite pami(am na poprzedniei sesii
ia,estycig. Tak jak koz.lemu 

^,j-lo-r, 
*o!k'^* budzecie nie tvtv toptino*on/ no-i)

wnioEhu do bud2etu. Dalem porr 
t"'f!l!\'; Pahu rdwnie2 przystuguii prawo zlaenii

nie.mo,liwe. t ti"*,*ti; )l','"si\#;i.": 
* t'/ lvth roku w'hohanie tei int'estvcii iesl

ryreszkaDiec wsi Rumian _ pan Arkadiusz Krupiriski: .,pan mi mdui o koniecznoscizloZenia przeze mnie wniosku, a ia or
declzia i.ro na r/as sp"",-, 

"i,i,n!!1,i,[i:::;;y::ri:!: 
,e w rci sprav,ie zostata podi?ra

Przewodniczqcy Rady - pan Marian Liim u", ,,^a*iii. o .oai*oici zrozenia wniosAu doaowego bud2etu, nie o inwestvcii.,,
Mieszkaniec wsi Rumian - lan Arkadiusz Krupiriski: ,,niech mi pan nie m6wi, ae te
':!q:#:.: 

fr ,";::'i! "lj ! i!,i i"! ;if ,fliii l;:t*t:;: li/ ;:: ;*in;x,iiiibud:zecie. trisc niech pan nie"niwi, ie 
_'buazet 

iJs; .;;";i;;;;;:l"iie aa notit * t"i
:!:1yE Odro\in.a dobrej woli i zrozumienia czrjeji $,tuacji. Jaki wniosek do budietu? Tuprobtem zostal juz fomalhie rozstr4)gnicty i "rt"iy gi ti) fiiti'-rlnotiro*ot, prryodrobinie dobrej woli z obj(heu str(

?sronne 
pi:niqdze,,przepro*,;;,,i'i"i,!ii.'?,,iofoii.{':t ;:"r:,:'f ,l:;:;;"::l!;;y:::::_?t:*.it; .J"st:n p:zychytny, 

,aby zrcbit i * i*,i *,ii i tlzeba to zrobitztwaszcz?, i: takie zobowiqz.rnie na ltras ciqq. Nie niszg sktiaat zadnego wniosku donowego bud2etu. "

#l!,f rn,; "1,;:,"i:;y i,#;r,!' ;::,w "'::"T ; ;:';r Tl#lffin ;:, i #:uczestntczy[em. Dta mnie ma pan te wodg i placi rcchunek za spozycie widy. A jak sie pan
wtedy odni'sl do pr4lqcza, tego ja
pr4,tqcze jest obowiqzk*. 

^^*" r['f"Xifk"tl"ii,.I\X3:,nt",' 
t*, wvbudowana, ate

Mieszkaniec wsi Rumian - pan Arkadiusz Krupiirski:,lpanfe ,y6jcie, macie tak4 dziwnqmanierg. Mtjv/icie Pafrs^a,o o rzeczach,.o 
_kt6ry"h iie *ypcida nawiil Al foien i *y**c"y*!n 

4? !."qo zajrzet. Tam jest dokladnie wszystko'r"riirir". lr7"dpii w pkt 39 pta.2,.Krupiiski Arkadiusz nabr."wca qosDodarstwa ,otr1go, *'rplr"ii p)ryl[;u ao 
^oao"iqg,i:t::::: : -Rr.!''r*. 

pozytywiie po wptaceniu udziatu kwicie i OriO,i ir"yr"y ,,"o., -.

'; ":?;7;ff ;f:,i:?:f ; ::"1 ! !,,:: ;i:,[:Jil:';, ; fl? : : : x:,; !l; ; ;:: :;: lil;projekt, ktdry naHada na was obowitwyiqcieniu;"";;;;;;;;";;, fi"[,ifff"fiil:i#:]:i;,';l:#:i":f;;H,.;,yf ,2

r::;,:;y:t7;,:;;l,w::;i:;y7;:1,:i,;":,:#f;y:,.#;:":r::"r!:j*:ii::;;:lj;
::,rl:!t:: !::.?,f:edy chciatem 

.spraw.s 
przyipi"s"yt, ii" iniq" pti"tt-, )eiyscu wy ,roriti

t:;i:eii:;vi*t#i:{i:ai#!{?"fffii'##:::::,:;:;:::,
komisji wchodzily osoby nienaleiace do Rady. riim, z" i" nii"1 i..iai nateia! Radny
lowialgwst .lay roryasz wsgrzynowski. u"z" i;"i ii.iei, irt'iitl,"iiiilir" "pr,*.."oyPana Kfupiiskiego? "

;;"}!"":X:::x1::;W;;:#:i;;:,il,:3:::s*:panie,rdjcie,onie jes,

W6jt Gminy - Pan Edrnund Ligman: ,,a/e ii pytam o tamte czasy...,,
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Radny Powiatu Dzialdowskiego- Pan Tomasz WQgrzynowsm. ,tamte czasy nie majq nic
wspilnego".
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski: ,,wodg podlqczylem sobie dzigki
uprzejmoici Zakladu, zaplacilem za uslugg. Pans\ro podlqczyliicie prot|izoryczny wqz. Do
dzisiaj nie bylo 

'adnej 
uchwaly w 4tn zakresie. Muszg miet przeciez wodg. Mialem ze studni,

ale nie spelnia ona parametrdw. Wystarc4t odrobina dobrej woli... "
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman: ,,Panie Krupifiski, apelujg do Pana, aby
trochg ograniczal Pan swoje wryowiedzi bo rridz€, ze nudzq sig jui n6tet ci, ktrirzy przyszli
nagrywat, w oczekiwaniu na sensacjg."
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski: ,,przez kogo to si? ptzedluzq?
Pytacie Pana Radnego, jakie komisje? Nale.y tylko spruwdzit te dohtmenty, czy trzeba czy
nie. Ja rozumie, ale o to samo pytalem na poprzedniej sesji. Ale czy ktoi mnie zrozumie?
Kolejna zima i kalejhy strach o to, 2e nie bgdg mial wotly. Powolyualiicie sif, ,e nie ma
uchwaly Zarzqdu. Znalazlem jq i teraz jaka jest wasza odpowied,? Bo dzisiaj Pan m6wi o
wniosku do budretu. Czyli gdybym dzistaj nie rus+t tej sprar)y, to dalej byScie czekali na
wniosekdo nowego bud2etu? To tak sig zalatuia sprawy ludzi? "
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Meller: ,,Panie Przewod iczqcy sugeruje Pan, 2e tu niektdrzy
przychodzq i nagrwajq i p6iniej manipulujq? Czy nie moana by wprowadzit aby sesje byly
nagnwahe z urzgdu? "
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligm ati ,,one sq nagrywahe "
Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Jaroszewski: ,,widzg, ze tu kto! zalzuc6, ze to w internecie
sesja nie jest ogloszona albo w gablocie. Je,eli ktoi chce to znajdzie. Ja nie potrzebujg
oglotzenis o s$ji w Internecie. Bylem juz na tylu sesjach, tyle sig nasluchalem. tfidze, ie
przychodzq ci-bo zbliaajq sig wybory, 2eby po\)iedziet coi niekoniecznie waanego. Panie
Melle\ Pan jest czasowy i dobrze wie, kiedy odbwajq sig sesje. Nie mdwcie, ze nie ma
ogloszei. Je2eli kogoi inrcrcsujq sprary Gminy, to sam plzychodzi bez ogloszenia."
Mi€szkaniec wsi Rybno - Pan Meller: ,,nie eiem czemu Pan pod moim adresem kieruje ae
to ja zarzucem, ae nie ma ogloszeii o telminach sesji? "
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman: ,sprawa ta bta juz v)yjainiana na
poprzedniej sesji, gdzie padla odpowied2 ustna i pisemha, a mimo to Pan Ktupifiski pov,raca
do tematu".

O godz.l2:40 Przewodnicz4cy Rady - Pan MarianLigman zarz4dzil l0 min. przcrwg.
Po przewie o godz.12:50 Przewodniczqcy Rady powy6cil do realizacji porz4dku obrad.

Kolejno glos zabrali:
Radny Pan - Bogdan Kopariski: ,,Panie /6jcie zbli2ajq sig wybory, czy bgdq odby"waly sig
zebrania wiejskie?Jak bgdzie to ytyglqdalo? "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman: ,,o tyn decydujq komitety a nie ja. Nie nogg byi
or ganizatorem ze brail j a ko W6j t. "
Przewodniczecy Rady - Pan Marian Ligmani ,,r.racajqc do lat poprzednich, praktyka bia
taka, ae w kaadej miejscowoici, gdzie organizatorem byla np. rada solecko, cq komitet
'trybtoczy, na spotkaniach przedwyborczych pojawiali sig najczelciej wszyscy kandydaci. NilA
nie mial nikomu za zle, 2e sig pojawil."
Sekretarz Gminy - Pan Miroslaw Karbowski poinformowal, ze w sprawach wyborczych
gl6wnlm aktem jest kodeks wyborczy. Wskazal r6wnjez, Ze powolana zostala Gminna
Komisja Wyborcza, do kt6rej mo2na zglaszai zapytania w sprawach wyborczych.
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiriski: ,,czy Rada Gnina podj7ta jakie!
dzialania 9 sptuv,ie uregulowania stanu pravtnego tej nieszczgsnej fuogi Nr 185033N? Bo
myilg, 2e oprdcz tego, co zostalo ujavinione w czasie dzialania, tych spraw kt6re tu
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przedstawilem, v)yro6vt sqdo$)ych, istotne jest stanov,isko Wdjla Gminy, kl6ry jednoz acznie
stu,)ierdza, 2e ,moana sf'a,ierclzia, 2e ta drcga jest pqejezdna na calym odcinku. Brak jest
dokumekl6w wskazujqcy bezspomie, od kiedy ten stan rzeczy istnieje. Niewqtpliwie w
aktualnym stanie rzeczy nie spelnia ona wymaqai rozpoEqdzenia Ministra Tlansportu i
Gospodarki Morskiej z dnia 2.03.1999 r.. Stan ten jedhak jest spowotlowany glownie
problemem nieureguloteahia stanu prawnego gnntu przez kt6ry przebiega, co uniemozliwia
jakiekolwiek zainwestowanie "(cyt.pisma Wdjta Gminy). ChcA zwr6cit uwage, 2e istnieje
dziwaczny stan, 2e jest droga, ktdrej nie ma, sq wyroki sqclowe, jest stanov,isko W6jtct i
nale2aloby coi z lym zrobit. Bo ytiem, ae mo2na, Pafistrro chyba tei wiedzq, bo g$t $ny
podejmowake uchwaly Rady Gmin o wyiqczeniu z uzytkowqnia i to jest metoda bardzo prosta.
Musicie Paistwo siggnqt do swoich dokumentdw z 2006 roku, gdzie Wlqczyliicie majqc na
uwadze porzqdkowanie spra$, dotyczqcych clr6g, Pan [Ydjt wystqpil do zaftqdu Powiatu o
Wtqczenie dr6g. Tu tylko wystarczy opinia powiatu i sprawa tej drogi deliniwnie zostaje
zamknieta. Ta droga nadal istnieje v spisie dr6g Wojewody, Matszalka. If ,iqzku z ttm
mnie nie pozostaje nic innego, jak zoraiadomie ie rych ciql o lyth, ae jest to stan niezgodny z
prawem i ze stanem faktycznym. Nie chc? tego rcbit, ale tak zupelnie kie rozumie Waszego
stanowiska, bo ono jest proste, jest odpowiedni przepis prawny, h6ry ten <tdcinek pozwala
wylqczyt ten odcinek przynajmniej lub calq drogg, ab8cie mieli lwiety spo6j Jest opis tego,
badala to komisja ze Starostwa Povriato\rego, ktora te, stwierdzila, ie droga jest
nieprzejezdna, ae sq klzewy itp. lyigc nale2aloby tg fkcjg upoEqdkowat, zwlaszcza, ze bfa
deklarucja Ghiky, ie musicie w zwiqzku z o,mi wyrckaml ale nie tylko iyrokam. ale i ze
stanowiskiem Wdjta, powinno byi coi zrobione. Czy w tej sprcwie Gmina przedsigbierze
jakiej dzialania czy tea nie? "
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman: ,,tak jak podczas ostatniego naszego
spotkania padla moja odpowiedi, ae pzekazalem sprawg do Komisji Rewizyjnej. Komisja
badala sprawg na miejscu. Komisja Rev)izyjna spisala protok6l w tej sprowie. Ten protola|l i
stan rzeczy byl ottawiany na poprzedniej sesji. Pan otrzymal odpo.tl,iedi od os6b biorqcych
udzial v, tej wizji lokalnej, glovnie od Pana Przewodniczqcego. Od tamtej pory na mojq
wiedzg, temat wtedy zamknigty, do dzisiaj hie byl poruszany. "
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski: ,,ale to, o czyth Pan powiedzial
mialo miejsce przed wypowiedziq Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej, ,e trzeba coi z tym
zrobit. WystarcEt tylko proste dzialanie w postaci uchwab/ Rady Gniny o wylqczeniu z
uiytko r'ania i spravra jest zamknieta. A tak jest ona zaj4tieszona. Stan jest trochg dzhrny, bo w
ll/aszym wykazie ta drcga istnieie, jej de facto nie ma. Pan lydjt jua odpowiedzial jaki jest
stan dokument6w, stan prawny drogi. Prawnie chyba nie przedsigbierzecie aadnych dzialafi
dotyczqcych zasiedzenia? l( zwiqzku z tym trzeba to tylko uporzqdkowat. Oczywiicie
uznaliicie skergg za nieslusznq. Natomiast w tej odpoy)iedzi na skargg bylo zawarte, ae trzeba
coi z lytu zrobii, zostalo to potwierdzone ustkie. I(igc pytam, czy coi w tej sprawie
zanieftacie zrobii? Czy moie robicie? '

Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman: ,Pan ntierdzi, 2e sprawa jest prosta i
klarowana, ze tzeba tylko ptzygotowat uchwalg. To ta uchwala nogla byt podjeta w
poprzedniej kadencji. Pan doskonale wie, ,e dolamenty bedqce w Pafiskim posiadaniu , nie
w pelni pokDaeajq sig z dok nentamL ktdre posiada IJrzqd Gminy."
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupii,ski ,,kt6re dokumenty konlcretnie?,'
PrzewodniczAcy Rady - Pan Marirn Ligman; ,,pr4rponng panu fakt spotkania panskiego,
kt6re ja spowodowalem \) poprzedniej kadencji, z lf'jtum, mecenasem, geodetq. Tam byly
pewne sprctwy omqwiane. Myilg, ze to tei Pan pamigta. Gdyby sprawa byla jas a, to jui l0
lat temu uchytala Rady moglaby byt podjgta."
Mieszkaniec wsi Rumian - P.D Arkadiusz Krupiriski : ,,Panie przev,odniczqcy nie
odpowiedzial Pan, ktdre clokumenty sig nie zgadzajq. "
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Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman: ,,teZ i te z dokumentami, ktdre dotyczq
Paiskich spr6v'. "
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski: ,,to nie jest moja spra|Ja, tylko
sprawa drogi 1850033N, lct'rcj dokumenty sq dzisiaj jav)ne. Pan Wdjt v, piimie z dnia
4.11.2013r. powiedzial: ,,(cyt.) droga calkowicie jest teraz nieprzejezdna, niespelna ona
wymog6w ministra"(koniec cytatu). Chotby dlatego, ie nie spelnia ona )ymog61,1, Ministra
Transportu i Gospodarki Morskiej, nie ma prorta ona znajdowat sig w wykazie dr6g, kt6ry
podaliicie v 2004 roku, kiedy miala ona ten sam stan. Nie mieliicie prawa tego rcbit. To sig
zdalztto, nikt nie chce lobit z tego spratty, ale to trzeba uporzqdkov'ai, bo sam pan slyszy, ie
jest mowa, 2e nie spelnia ona wynogow. Nie tko.na tet, jak napisal pan lv6jt:
(cyt.),peedsiewziqi zadhych dzialart inwestycyjnych, co uniemozliwia iakiekolwiek
zainvesto,'aanie , bo jej stan Spowodo )any jest gl'wnie yoblemem uregulowahia stanu
prawnego gruntu " ftoniec cytatu). Ten stan prawny gruntu, ostatecznie pr6ba zasiedzenia nie
udala sig. W zwiqzku z tyn na dziert dzisiaj nie ma prawnego uzasadnienia elainie dla tej
drogi Droga fawcznie nie istnieje , nie spelnia vymagail ministra. Chce tylko powiedziei, ie
podjgliicie uchta)alg w tej sprawie, bo inne drogi w zwiqzku z nieu.ytkowaniem wylqczyliiicie i
wycofaliiicie z rejesttu dr6g. To sig odby'lo tui pzed nadaniem nuner6\, dr6g i poda;liicie jq
',r 2004 roku do \.t 'kazu, ae spelnia ohq wszystkie Nymagania. A te inne drogi nie spelniah'i
je..wycofaliicie, d jej, nie. Z jakiego powodu? Nie wiadomo. Ale to sig-nietltugo okaie.
Il/idocznie ten pol'6d istnieje, bo inaczej zrobilibyicie z tym potzqdeh bo sami widzicie, 2e
p:d!et: dziaknil llowne nie doprowadzily. Na gruncie r6wniiz ni; nie zrcbiliicie z tq drogq.
BYa kolnt:ia od Wojewody, krdra s )ierdzila, ae drogi nie ma. Tymczasem mowicie, ,e sq
r62ne dokumenty. Jakie ftane? Przedstawilem llaU jakie jest'stanowisko l|l6jta Gnini
Rybno. Takie ks.t stanowisko, jaki jest stan prowny i faktyczny tej drogi. Wobec tego Raia
Gminy, jako. jedlny organ wladny, aby nadat jej siatui drigi'gminiei, iak tez odebrct,
poy)inna.coS z tym zrcbit. Mam pytanie (lo pdna lll6jta. Czy to iano-isio iest plwatnym
s!1k:r.tisl!e.n wynikajqcym z naduiwania kompetencji, czy te2 jest stanowiskien l4,iita
Gminy Rybno. ,,Jestem reprczentantem Gmiiy Rybno 

", i i...) ,o*", mieszkartciw
t:1!om:!lmy, ze mogq tam przechodzii i uwaiamy, ie zagrodzenia drogi przez pana
Kr:tpinskieq! sq bezprawne"(cyt.). Taka jest oJicjaina odpoited; na rozpraiie w sqdzie
pelnomocnika Gmiqt. 

-C1, 
to jest wypowiedi, kt6tijest odpiwiedziq bgdqc; naduayciem, czy

tez_jest stanowiskiem Paha l4/6jta? M6\rithy tutaj nie o tej dlodze 1i5033N,'tylko o'tej drodze
o^k6/ej v's?scy v,iedzq, na kt6rej r6wniez goiiila Komisja Rewizfina. Cryii 

"noa"i 
o,t ogg

Rumian-G,utovo-Lubawa, czyli ta droga, ktZra rzeczywiiiie zo*aii przer/ mnie zagrcdzona
bram4. w czas[e portgpouania karnego przeci\rko mnie sgdzia stla,ierdzi!, Ze zagoclzitem, bo
mratem prawo,-bo Jest na moin gruncie, a tymczasem jest takie slano;isko Gminy.
Rozumiem, 2e Gmina podtrzymuje to stano ,isko, czy dalej iiformujecie mieszkafictjw t4) ten
sposdb, czy tez zmieniliScie swoje stanowisko? "
y9j! Cniiy - Tln,Edmund Ligman: ,, nie wiem, co dzialo sig na posiedzeniu sqctu, bo nieD::t:! y nln udzi?tu,,a,co powiedzial pracowniN nie slyszalem tego. Znam mojq w),powiedi.
rrzeclez. na sprawre, ktora sie rcczyla przeciwka panu, tei sig na ten temat wypowiidalem w

liieszkaniec wsi Rumian - pan Arkadiusz Krupiiski: ,,tak ugtnie, ,e tak napru1a(le, tylko
iryhnnujg, ze przedsigwziqlem dziarania zwiqzane ze zgriszeniem zav)iadomienia opodeizeniu.popelniehia plzestepstwa. Ale organy, kurre mai'4 sig rym z.tjqt, bedq musialy
'j!!.ii .l!,!a,; !3y1t 

.yo3*i1aa1 sis^pod wpty.nven enocli tot idniennil. iak pr:acowniiy
emtky, JaK nteobecna tu pani soltys. Raz stwierdzily, ae pan Wrijt pozt dlal i nadat pozwati,
a innym razem, ze tego hie sb)szab). Nie chce stawiat tych ludzi w sytuacii nrczrecznel, czy
ryzyko$'hej prai'nie. wolalbym ocr pana w6ita ustyszeZ iettnoznaczie stinowisko, czv pan
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T:!!-y:t:: ze m:eszkaficy_mogq kolzlstat z drogi Rumian-Lubareq_Gutowo, kr4,r6wka do
::;ffi;,il;:::f;;;:rwykonane przeze thnie sq-bezprawne. i,y.toiiJ"i",t *ono*i,to i",t
Wdjt Cmin) - pan Edmund Lieman: ..mieszkaicy zapy@jq o @, to ia in oJpowiem...Mieszkaniec wsi Rumian _ panirkadiusz x""pi,r.iii.rjrl1"1""###1,"_*""".r...wdjt chiny - pan Edmund Lisman: ,,rt, "i,;, "h"q"i;;;:;;-'i)),,.*o ,*or" r,o.o, o
';ilL:::,:":::,":',7;:i',1,!;iffi,"f ,,,,* '"-", ii,"-"i)tii"a1'l'i* uunu. ,,, ,4
Mieszkani(c wsi Rumian - a"" n"Ujgil.s.., Krupiriski: .panie u/6icie ma pan obowiqzek

;:;'::'i#:::ffi:'.:rf,?''if,' ,!:''* t"t i'otq p,1*ornq *ii:o )',o*oi *,v,tvn*i
wlzietenia odpowiectz; ,;;;;.;;;j::i:;:::;#ryf;,T:""/#,,,"*, ,o eoi, oitoiiq"lr,
Wdjt cmitry - pan edmund t
:t;;:t:;:li::r:*#i:ji',i'ffi}.;')irfr ;;: i:;i r: ::: ;;^t:! ;, #:t;
Mieszkaniec wsi Rumian _ pan Arkadiusz Krupiiski: ..Ja uobec rego iysokiej Ra&ieclC p!t4i:!:iet: ze pan ttr|jt ma takq zgrabn l ziotro,;t, L"rr*r"r)-riri" tudzi w ttjakesytuacje. Nie chca paistwa u*a,ot, to. ty^ ioiri,'*;;,;;;;";;;r"o"i tudzi do,:?:i::!i: policii, zezkdti uaowc! ealyi rwy* ^,:,ir..,,,"i*iiii*,e pokrzwdzohaazrewczyna mowi z calq pewnoici.l. 2tyi t1s.u1l, g, i",i'ii1,*)"ii":;;it::"':r'ff ,Y;i,#Z-ii;;i:jZf;:r;;;'i;:,1:ioczwista i sqdowi moaha ruhrit, ae to ,,ty.tto oarii"t .- rozii," ii .I,'oaroting ot"i, *stlwie wie, te odpowiedt musi bytjasna. Lir ia,i, iii*",yri-ii),)'iri" iroi,", a pan n/6jt

;:;:;ili:;';:;#"*,1::i;::: [Z,Z'"*:.:^,?.,y::1':, -t"i,,{')" ,i" 1"i, ,,,"m,sdv", a ie'p.,ii"io 
i p,"ii"":nini;;,,_;,:;,;::;y:kW7riil,:r, #i,!!#ili;r*I:1";::rri;opowiada sqdowi, ze,,m6.A,item o a*az" tub:.ju?,| ,r"rdrr,,y7 nii"|liry z cztowieka, zPana Rolki kt6ry sraje v' sytuacir rudnej, bo 

.nagte -n6wi )rowig, z'"'fonfrqt .u po*i"ariolitd. A Pan tr6jr ndvt w saazie, ze ..ni.i|a O,.tritri,".,["i*'i irii')rolrr. oo,rqn"r.clrogi |85033N Jak.hlop przyrzedt t
nie pozwata , 

" 1* wil,'pii,i"i;;':t',::;;;:i T'f#:';:lJ;:*,;.!: ,{;::;,': ;;
:z:o:a/i:ku, .bo.ta! yov it do prcrokotu, ran Wait 

^a".inil-io"prrl" *,n*** i kltzat hru

;y;::L:r:{lr.;',:: #,"t;:: ,:u*,* bataganu w cit"i". i":i* 'i7, 
w6i/ n6v,i, ze

Przewodnicz4cy Rady - pan Marian_ Ligman: ,,Wspomnial pan o rym krcszczesli.hrymvypadfu pogryzienia przez pariskie Ds
ri'|it poiil"iii-"i' 

^i;;;;";;;;:;"',,i^:! 
!:n!'.7": re.psv nie pogryztv rytko dtircgo,' u

ff::t:W::!::#::;"#";:;#i,i:i:;l:#:iil:::,,::oo::"**o**Przewodniczrcy Rady - pan Marian Ligm 
"", ,: ;,;;;;;:'it;;;i;;ie,zyt t,an psa. z,an

::::::;r,;; :: ;:';i';::;f :;:;,;:;!;l:l;:p;;;;" w;;"";"ry;';,;;adku proszs nie

Mieszkaniec wsi Rumian _ pan Arkadiusz Krupiriski: ,,by4a mowa, ze dziewcrra zostalqpogrrziona przy drodze publicznei. "
PrzewodniczQcy Rady - Pan Marian Ligm an ,jeaeli pq) sq niezabezpieczone, Io i kilothetrod siedliska mogq pogry2i. "
Mieszkaniec wsi Rumian _ pan Ark

'i:#, fr .:i ;,r:/:;,; i:i Ti;;":; w:;I:r'': ;;:il:t^#r::t :::iz " :';;! ;
i*i,iit-i,-z"ud";;:;;;:::;r;:i,,'::#';i,Yj,",!"":,i!!i#,,;Z#,ii,"-;;:ytr:!,
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Krupirtsh1:C2 s.S be-zp:.awne ". Czy to jest stanowisko Gminy, czy jest to sta/,owisko, czy jest to
:!::!.i//!ko.dzisiaj: Ch:e ustyszet odpowiedi na ro pytani; od i;na W6jtu".
W6jt Gminy..- 

_Pan 
Edmund Ligman: ,,panie irzewodniczqcy pai zaczql tenxat batdzo

niewygoclny dla Pana Krupiiskiego. By,lem na procesie ....',
Mieszkaniec wsi Rumia.r - Pan Arkadiusz Krupiislo. ,ad ren ,czy stanora/isko pana ll.6jta
czy mie,szkaicy mogq koEystat z tej drogi, a moji zagrodzenia sq i"rpro.n", czy inhe? pan
powiedzial, ze wie co odpowiedziet i mieszkaricom pan ottpowii. Ciyba I,yolt nie moae tak
o_dpov,iadai obryatelowi. Rolq samorzqdu jest lagodzenie konJlikt6w, a nie iih podburzanie.
Nie chcA robit parodii, ze dziewczyna ponioslu krz1,wdg,- a teraz bgdq jq ciqgat, ze
bezprawnie.weszla na czyjii leren. Jq to tlunaczy, ona to-mowi, ze ; ,,gdybyn'wietlziala, ze nie
mo2na, to brm nie weszla". Ale pan l(ojt jeszcze po zdarzeniu pojeclhit i'powiedzial, ae .lalej
mogq chodzii. Tak bylo Panie ll/6icie?
Wdjt Gminy - Pan Edmund Ligman: ,,czy widzial pan mapg z 1901 roku, ktthq
pfzedstowialem na Dtocesie? "
Mieszkaniec wsi Rumian - pan Arkadiusz Krupiriski: ,,nie m6.wmy o tej mapie, tytko o
dtodze od krzy26i,t ki Lubav,a-Rurhian-Gutola,o. Kaziy by ro zrozumial.,l
Wdjt Gminy - Pan Edmund Ligman: ,,a/e pan nie miae... "
Radny - Pan Andrzej Kornacki: ,,myjlg, 2e pytanie zadane przez pana Krupiiskiego jest
do,it ptoste. 

.Odpowielzie! ,,tak" czy,,nie',, chyba nie ma prollemu panie przewotlniczqcy.
ChcA powiedziet, co do skargi zloaonej przez pana Krupihikiego. Byty r6inice zdalr, nie iylo'trszystko do kofica Wai1ione, ale wigkszoii zdecydowila takjak zdicydowala. pan Lryijt'sig
na 

_mn[e 
za to oh,azil Zloiyliimy wniosek o to, ab, skargg tozpatrzyt szczeg'towo, poniewiz

bl)ht.r6anica tak4 2e Pan Krupifiski m6wit o innej diodze'a Kin*ia R"ewtyini byla na
drodze powiatu ilawskiego. To nie bylo ryjainione. Moim ztlaniem, je:eli Radi majeszcze
czas, to pro|ba aeby Pan PrzetNodhiczqcy zwolal sesje dla rozviqzania problem|w pana
Krupiiskiego. "
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman;: ,,panie Ratlny uslyszalem kilkakrotnie, ae
odpowiedi na to pytanie padla wielokrotnie. Natomiast uchwali Ratly, kt6ra zostala podjgta
na dzii jest 

.niepodwazalna. l4ltedy hzeba bylo wprowadzai swije zastrzezenii, piied
podjCciem uchwab). "
Radny - Par Andrzej Kornacki:: ,,nie podwazam uchwab,. powiedzialem tylko, ,e
wigl<szoiciq glosdw tak zostalo zatlecydowane i podatemfa@, jaiie mialy miejsce.,,
Mieszkaniec wsi Rumiatr-Pal piotr Ryd el: ,,tano sig poa6ctt a trudno sig pogodzit. Bylo
kilka przypadkow pogryzieniq przez ps)). powinniimy iig pochylit i roa,iqzat ten problem.
Mamy radcdw prawnych, k[6rzy ptejrzq te dokumenty i-s'ntierdzq, czy dr(rgajest, czy jej nie
ma. Ten problem trwa jui q,le lat i nikomu nie slu4. Mo2na przeiiez zrobiisisig wyiaztowa,
przybgdq prawnicy Paha W6jta, pana Krupi{tskiego i v,6v,czas niech zbafuijq czy jest ta
droga , czy nie. "
Mieszkaniec wsi Rumian - pan Arkadiusz Krupiiskii ,,cenie sobie inicjatryg sqsiada, ate
nie ma jk sensu siggania.... Pan Starosta przegrawszy sprawg o zasiedzenie, wplacil mi
200021 tytulen koszto , i ptzeprosil za to. A Gmina? 

-pan'W6jt 
w zwiqzku'z dlugittl

utz?dovl-ahiem nabrql umiejgtnoici dyplomatycznych. pismo, kt6re iam przeczyralem, wlvgcaWal Poniewaa ,Y6jt m6wi: (cyt.) ,,Urryt nie posiada dokunintacii pozwataiqcej
kdyonacntl zweryfrkowai, czy droga Nr t850i3N spetniala kiedyiolwiek wuunki
technicz e dro^gi pltblicznej. Niev)qtpliwie v, akjrqlnym stun;e hie spelniaiymagai Ministra
Trahspo,rtu i Gospo.larki Morskiej.,' Wylqcznq kompetencjq Rady dminy jest porzqdkowanie
sprov dotyczqcych dtdg Jeili ryy jako Rada Gminy, podlgiiicie'uchwatg w 2il0l roku, nie to
bylo na zasadzie, ae lfol wyslal do biura planowania pries[rzennego, 2e droga lest a IVy w
aadhym momencie nie skorygoy,alilcie tego. Bo w'firiszych konpiteinciach jet nadawanie
statuEu kategorii drogi lub jej odbieranie. Dowiadujecii sig po-laz kotejni otle nnie i od
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Pana Wijta, ae drcga nie spelkia, niespelniana w))magart. Nie macie iadnego tytulu, a dalej
tQ drogg tak utrzymujecie. Rada odpowiada za drogowniclwo i powinna odebrac drodze
k4tegotie, jeteli nie spelnia wymagat4. Dobrze powiedzial pan pEewodniczqcy Komisji
Rev,izyjnej, ze trzeba z t m coi zrobit, bo sq wyroki sqdowe, jest stanowisko ll6jta. To na
l(as spoc4,wa obowiqzek uporzqdkowania tego. "
Radny Powiatu Dzialdowskiego - Pan Tomasz Wfgrzynowski: ,,rolq W6jta jest
jednoczenie ludzi, lagodzenie kahlik6.i,, kt6ry sig rozlewa. Czas to zalatwii. Nie iien,'czy
do wybordw da sig to zalat'A,it, ale zwracam sig do Ciebie Marian. Llwazam Cig za
rozsqdletg czlowieka. Znajgc twoje uthiejgtnoici negocjacyjne myllg, te jestei i) stani; rcn
konflikt zalatu it. "
Mieszkaniec wsi Rybno-Pan Meller: ,,2 uteagq tego sluchalem. Myilg, ze nrc zewsze
naletaloby odwolywai sig do procedur, przepisiw, a warto odwoiat si? do czynnika
ludzkiego... "
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman: ,;prowa nie jest raka prosta do kohca,
przygotowat uchv,alg, zmienit stotus tej dlogi. Ta droga ma sw6j poczqtik jeZeli chodzi o
dokumenty. 

,Bo 
jest uchwala Wojew^dzkiej Rady w Ciechanowie. pan Krupiiski posiada

koptg tej uchwaly. Tam zostala podjeta uchwala dotyczqca tej drogi, na podstawie iikii tam
dokument6w. Dzisiaj 2eby uchwala laka zostata podjeta pr""" Rodg G^iry t"z ,ytuacja m si
byt jasna i klarowna. Trzeba miet mocne dokumenty h; tu, aby uchwaly przygotowat, ieby
nie zostala podwaaona. Pah Krupihski twierdzi, ze dokumenty kidrc posiitii sq na tyle mocne,ie nie ma 2adnych przeszdd, powiedzialem, ae to mialo miejsce jeszie na poczqtku
pgprzeqniej kadencji, kiedy mialem okazjg rozmot4y z pinen - 

Krupiiskii. Wiedy
dowiedzialem i€, ie Llrzqd nie dysponuje wszystkimi iokumentami, kt,re'pokrryaJq sig zd:tuf::,1.., Pana Krupinskiego. Doprowadzilem do spotkania kompeteninych tuaii, ian
Krupirtski r6wnie2 byl obecny. Myitg, ae padty pewne ustilenia.',
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiriski: ,,nie padty ...,'
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligmaw ,,wte$t te2 iniej wigcej 7 lat temu, bo pan
Krupiiski udowadnial, 2e prawo jest po jego stronie, jigo dokumenty m;wiq o ,,rsz))stktm, ae
te sprbre mozna zalatuit, bo jeteli hie to p'jclzie tlo sqdu. To w,wczas padlo moje
stwierdzenie: ,,Pakie Krupifiski niech pan p'jdzie tto sqlu i niich sqd zdecyduje o wyniku.,,
Dziv'nq neczq jest dla mnie, ae jeieli ta sprc\a)a jest tak waznq dla iana Krupinskiego, to pan
Krupiiski zamiast te 7 lat temu iit ze sprawq rzec4tviicie di prawnik6w, woli toizl,i boje z
Gminq i udowadniat, ,e ma racjg. Je,eli mam twarde dokumeity na coi, coiest mi potrzebne
od.zafaz, to nie czekam z tym 7 lat i nie tu6wig, Ze nie p6jdg z tym do scldu, bo nie chce panu
robit przyktoici. Tego Pan nie zaprzeczy, ,e ktamig.'panie irupirisni nfe liczg na paiskie
przychylne zdanie o mnie. Jeili pan Krupiiski przez tyle lat woli sig tutaj z numt ergovjac,
mowig tutaj o Radzie i W1jcie to znac4), ,e kie jest do koica przeionaiy, ie ma rqcjg. Bo
gdyby nial,racjg, to by. darl)ho sqd jq przyznal t wygralby pan. Nam pr1luje wtozyt,'ie na
rack, a Wy jesteicie leniwi i nie chcecie sig zqjqt mojq ,pra.q. blo mnie jest to jasna
sytuasia, gdybl 

_byl Pan przekonany co tto stusznoiii- tii spiawy, kt6rq nam pan tu
przedstaw|a, mialb)) Pdn juz spraltig dawno zalatwionq, niekiniicznii przez iadg Gminy aleprlez sqd. W tej kadencj, tea mieliimy spotkania, rozmov,y z panem Krupiitskim,
udostepnilem na\tet svtdj tetefon. po rozmowii z panem mecenasem, uslyszalem til<4 rzecz
,,Panie Pnewodniczqcy niech pan zaproponuje panu Krupiiskiemu, ziby ttogatlat sig ze
swoimi sqsiadami, w zamian za to co! im zaproponowal". Ni sesig przyszeil pan Krupintki i
powiedzial, ae jo zloaylem hu kotupcyjnq propozycje. "
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski ,,tak powietlzialem... ? 

,.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligm ur. ,,tok... "
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Kr\pitskit ,,czyli bjest w protokole, tak,,?
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Przewodnicz4cy Rady _ pan I

?:1:::* :c. 
pilp'**d.* 

^, o!))'i"i"Hffan: "tak proszs Pana Pan wvstqpit z

"ffi1'li],p;:i;tirllf:'!,:;ili-:;;7nii!rti j,if i:i_:;"::;::::.;:",:!' 
fi:'";:f, : l: :i" {"', Ji, u,," Tjf ,!}i,ff 

, yj *yf i j :;;il;,:i;ti';i:*podzi?kovat za to, :e pan iedn"ai r
tha.si? p,zekonanie, 

^. ,,, o"^^":ff"i::;!t"#:;Xi:;l:, ,,fi,Iiif:;;;i i;;;;,
YJL'fii2;,lil,l^,:#l,i;#^1, ..kiedvs v' saiine;i; ;;,"i:,pin:,ii tyt ,,na. ,at

r;;xr/;:wi.i,;:*i:x;-,l::nixli#":r:;:Mr;!|*;
ri;:i;:l;,';: l;::i:,:::::,;:;':w ;;; ;;;;;-;;;';; :i "iais,wo znaieii w
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Kntpifrski: 
'iesl akt notarialq) na gm.Lubawa,
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Radny - Pan Piotr Gllrgielewicz; ,,na pevtnym odcinkuiest wlasnoia gm Lubare1. Caly ciqg
komunikacyjny, od wlotu ten kawalek iest gm.Lubawa, a nastepnie na podstawie podzial6w

administacyjnych pay'rstwa, zaczyna sig gm.Rybno. "
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski" ,,Parie Przewodniczqcy gdyby Pan

posluchal Pana Gurgielewicza, to by Pa zrozumial ten pow6d dla, hdrego nie zrobilem to o

czyt l Pa m6wi. Ja dalej nie mowig, 2e jestem wlaicicielem tei drogi. Mdwie tylko, ae ani
Gmina ani Skarb Pairstwa nie majq 1adnego tytulu faktycznego i ptawkego do tych dzialek.

To przyznal Starosla w swoim piimie, to przyznal Wijt Gminy Rybno w swoim piimie.
Poniev,ai jestem posiadaczem samoistnym, nie moglem podiqt aadnych kroktix prav,nych.
Pan lvijt haklamal, ie Jego przedstawiciel powiedzial, 2e Pan Kalisz poptzedni wlaiciciel
reuonto\ral most, jdz, itd. Tymczasem mam pisma od Pana Wbjta, v, kt'ryn pisze, ae ja jako
vlaiciciel jazu mam obowiqzek zakoiczyt procedury. Mam pisma, w kt6\)ch jest mowa, 2e

podpisaha jest mowa z Panem Kaliszem, ze ona dla Gminy robi remont mostu. Tymczasem,

to co powiedzial Pan Gurgielewicz, Pan Przewoclniczqcy, ze mog? zloiyt wniosek do sqdu.
Nie mog? tego zrobit, bo nie mam lytulu prawnego. Mam tytul faktyczny i wynikajqce z niego
skutki prewne. Odpowiadajqc Panu Gurgielewiczowi, nie dokonano pomr4ki, ae hie
zarysoL'ano tej *ogi, tak jak ona pftebiega rzeczywiiicie. W zwiqzku z niedopatrzeniem
poprzedniego wlaiciciela, Gminie Lubawa udalo sie zasiedziet ten fragmencik, o kt4rym Pan
tk6wil. Nie ma granicy podzialu administracyjnego, kot4czy sig wlasno,4t gm.Lubawa, dalej
jest dzialka 273, bgdqca jeszcze na tercnie gm.Lubav)a a bgdqca mojq wlasnoiciq. Tam
przert\ra si1 ten ciqg komunikacyjny, o knjrym mdwil Pan, ae byl i jest od dziada pradziada.
Od dziada pradziada byl ten ciqg komunikacyjny, kftry lfy nazyracie droga 185033N,.8yL
ale korzyst.tno na zasaclzie umownoici stron. Natomiast tylko w 1989 roku kto! WttyiliL 2e
bgdzie moana trzymqt haka na wlaicicieli tej posiadloici i nagle podstgpnie wpisal drogg, t?
przez pola. Wiem , 2e wykorzystano sytuacjg, te od dawhoici tak bylo, wpisano, jak napisal
Pan Starosla bez podsttrwy prawnej. Malo tego uchwalono wtedy jedynq ha tafiD)m terenie
drogg kategorii gninnej. Tylko nie wiem, jakie znaczenie strategiczne miala ta .lroga? A
mi6l6 oha takie tylko strategiczhe znaczenie, ze mo,na bylo chciei korzylci materialnej od
kogo!, kto chcialby jq kiedyi zasiedziet. To b1,l problem, kt6ry sygnalizowalem przed 16 laty,
poprzedniej Radzie, ale nikt nie chcial o tym slyszet. Tamta uchwalona droga byla pryuatnq.
Na zebraniach i,iejskich mdwilem, mo2ecie przejezd2aC, potem, kiedy stalo sie z mostem,
poyriedzialem aeb) nie ptzeje2daat. llszystka dzialalo dop6ki, kiedy chcialem wyrethontowat
mosl Wedy zabroniono mi tego. Malo tego, potem zaviadomienia na Policjg, do Sqdu, 2e ja
bezprutthie stqwiam znabi. Przegraliicie sprawg o bezprawne stawianie zhak6.w,
przegraliicie splawg o zasiedzenie. Nie ma 2adnych rozbie,noici w dokumentach. Prosz?,
niech Pan Przewodniczqcy przedstawi na nastgpnej sesji dokumenty rozbietne. Bo Sqd
rozbieinoici nie zauwaayl, Slarosta zresztq tez nie, II/6jt rca."
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman: ,,nadal Pan twierdzi, ze nie mial pan
obowiqzku zabezpieczenia 4)ch ps6w? "
Mieszkaniec wsi Rumian - Pan Arkadiusz Krupiiski: ,,nie, bo Pan ll6jt naklamal pzed
Sqdem, bo zaczql opoy,iadat o odcinku drogi, ze coi tam jest, a nie uwzglgdnil
prawomocnych wyrokiw sqdowych, ktdte mbwiq, ze nie mdm tam iadnej drcgi publicznej.
Malo tego, Pan Wlbrundt naklamal, ,e jest tam droga powiatowa i Sqd nie sprawdzajqc,
nNierzrl. Przy poi)ia[owej drodze psy pogryzb' i tak\9yszlo."
Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,hie \\,iem, czy jest sens specjalnej sesji, skaro pan
Ktupifiski bgdzie przerywal wl.powiedzi, wtrqcajqc swoje y)Wody. "
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligmani ,,sami widzicie,2e dalsze pro.teadzenie sesji
nija ri? z celem. Zostala nas garstka...
Mieszkaniec wsi RumiaD - Pan Arkadiusz Krupiriski ,,Panie Gftgielewicz niech pah
spojrzy (pokazujqc mapg) to jest dzialka 273 wlasnoit Gminy Lubawa, a tu jest granica
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'il,|:.rt,*^" 
administracviha, a tu iest moia dzialka 273. czy jest sp,inoit miedzy tym a

Radny - Pan Piotr Glurgielewiczi ,,na tej mapie hie,,

Wigcej pytaft i wniosk6w nie wniesiono.

8, Zamknigcie obrad,

9_.^t:-t-1]O 
prowadz4cy. obrady przewodnicz4cy Rady pan Marian Lisman _ wobec

WffrlXffi i'#::obrad 
- zamkn4l obraov xr-vil .e'.;l L."vc-iin"i iuaffi my nyuno.

Prowadz4cy obrady:

Protollolowala
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